

البرنامج	النسبة المطلوبة للبرنامج	مستويات الكفاءة باللغات	مستويات الكفاءة بالمواد ذات الصلة بالبرنامج
بكالوريوس علم الاجتماع والخدمة الإجتماعية	60% مسار النخبة أو 60% المسار المتقدم أو 60% المسار العام	• لا تنطبق	• لا تنطبق
بكالوريوس علم النفس	60% مسار النخبة أو 60% المسار المتقدم أو 60% المسار العام	• لا تنطبق	• لا تنطبق
بكالوريوس العلاقات العامة والإعلان	60% مسار النخبة أو 60% المسار المتقدم أو 60% المسار العام	• لا تنطبق	• لا تنطبق
بكالوريوس القانون	70% مسار النخبة أو 75% المسار المتقدم أو 80% المسار العام	• لا تنطبق	• بمادة الرياضيات مطلوب تحقيق نسبة 60% بمسار النخبة أو 65% بالمسار المتقدم أو 70% المسار العام أو 70% بإختبار قبول الجامعة أو 600 بإختبار الإسمات أو ما يعادلها في الرياضيات : أو 485 بإختبار (SAT)
بكالوريوس الإدارة	60% مسار النخبة أو 60% المسار المتقدم أو 65% المسار العام	باللغة الإنجليزية مطلوب تحقيق 1100 بإختبار الإسمات أو 5 بإختبار الأيلتس أو 500 بإختبار التوفل	• لا تنطبق
بكالوريوس التصميم الداخلي	60% مسار النخبة أو 60% المسار المتقدم أو 60% المسار العام	باللغة الإنجليزية مطلوب تحقيق 1100 بإختبار الإسمات أو 5 بإختبار الأيلتس أو 500 بإختبار التوفل	• لا تنطبق
•بكالوريوس في الهندسة الكهربائية/القوى و الطاقة المتجددة •بكالوريوس في الهندسة الكهربائية/الإلكترونيات و الإتصالات •بكالوريوس في الهندسة الكهربائية/الذكاء الاصطناعي	75% مسار النخبة أو 80% المسار المتقدم أو 90% المسار العام	باللغة الإنجليزية مطلوب تحقيق 1100 بإختبار الإسمات أو 5 بإختبار الأيلتس أو 500 بإختبار التوفل	• بمادة الرياضيات مطلوب تحقيق نسبة 70% بمسار النخبة أو بالمسار المتقدم أو 70% أو درجة لا تقل عن (75%) للمسار العام ; بإختبار قبول الجامعة أو ما يعادلها في الرياضيات أو 555 بإختبار (SAT) • بمادة الفيزياء مطلوب تحقيق نسبة 70% بمسار النخبة أو بالمسار المتقدم أو : أو درجة لا تقل عن (75%) للمسار العام ; أو 800 بإختبار الإسمات
•بكالوريوس تكنولوجيا المعلومات / الأمن السيبراني •بكالوريوس تكنولوجيا المعلومات / تحليل البيانات	60% مسار النخبة أو 65% المسار المتقدم أو 70% المسار العام	باللغة الإنجليزية مطلوب تحقيق 1100 بإختبار الإسمات أو 5 بإختبار الأيلتس أو 500 بإختبار التوفل	• بمادة الرياضيات مطلوب تحقيق نسبة 60% بمسار النخبة أو 65% بالمسار المتقدم أو 70% بالمسار العام أو 700 بإختبار الإسمات أو ما يعادلها في الرياضيات (SAT) • بمادة واحدة من الفيزياء أو الكيمياء أو العلوم الصحية مطلوب تحقيق نسبة 60% بمسار النخبة أو 60% بالمسار المتقدم أو 65% بالمسار العام أو 65% بإختبار قبول الجامعة أو 700 بإختبار الإسمات
بكالوريوس نظم المعلومات / إدارة مشاريع	60% مسار النخبة أو 60% المسار المتقدم أو 65% المسار العام	باللغة الإنجليزية مطلوب تحقيق 1100 بإختبار الإسمات أو 5 بإختبار الأيلتس أو 500 بإختبار التوفل	• بمادة الرياضيات مطلوب تحقيق نسبة 60% بمسار النخبة أو 60% بالمسار المتقدم أو 65% بالمسار العام أو 520 بإختبار (SAT) • بمادة واحدة من مواد الفيزياء والكيمياء و العلوم الصحية مطلوب تحقيق نسبة 60% بمسار النخبة أو 60% بالمسار المتقدم أو 65% بالمسار العام أو 65% بإختبار قبول الجامعة أو 700 بإختبار الإسمات
بكالوريوس جراحة الأسنان	80% مسار النخبة أو 85% المسار المتقدم	باللغة الإنجليزية مطلوب تحقيق 1100 بإختبار الإسمات أو 5 بإختبار الأيلتس أو 500 بإختبار التوفل	• بمادة الرياضيات مطلوب تحقيق نسبة 70% بمسار النخبة أو 70% بالمسار المتقدم أو 70% بإختبار قبول الجامعة أو 800 بإختبار الإسمات أو ما يعادلها في الرياضيات أو 555 بإختبار (SAT) • بمادتين من مواد الفيزياء والكيمياء و العلوم الصحية مطلوب تحقيق نسبة 70% بمسار النخبة أو 70% بالمسار المتقدم أو 70% بإختبار قبول الجامعة أو 800 بإختبار الإسمات
بكالوريوس الصيدلة	80% مسار النخبة أو 85% المسار المتقدم	باللغة الإنجليزية مطلوب تحقيق 1100 بإختبار الإسمات أو 5 بإختبار الأيلتس أو 500 بإختبار التوفل	• بمادة الرياضيات مطلوب تحقيق نسبة 70% بمسار النخبة أو 70% بالمسار المتقدم أو 70% بإختبار قبول الجامعة أو 800 بإختبار الإسمات أو ما يعادلها في الرياضيات أو 555 بإختبار (SAT) • بمادتين من مواد الفيزياء والكيمياء و العلوم الصحية مطلوب تحقيق نسبة 70% بمسار النخبة أو 70% بالمسار المتقدم أو 70% بإختبار قبول الجامعة أو 800 بإختبار الإسمات

Program	Percentages Needed for the Program	Languages Competency	Level of Competency in Related Subjects
Bachelor of Sociology and Social Work	60% Elite Track or 60% Advanced Track or 60% General Track	<ul style="list-style-type: none"> Not Applicable 	<ul style="list-style-type: none"> Not Applicable
Bachelor of Psychology	60% Elite Track or 60% Advanced Track or 60% General Track	<ul style="list-style-type: none"> Not Applicable 	<ul style="list-style-type: none"> Not Applicable
Bachelor of Public Relations and Advertising	60% Elite Track or 60% Advanced Track or 60% General Track	<ul style="list-style-type: none"> Not Applicable 	<ul style="list-style-type: none"> Not Applicable
Bachelor of Law	70% Elite Track or 75% Advanced Track or 80% General Track	<ul style="list-style-type: none"> Not Applicable 	<ul style="list-style-type: none"> In mathematics, it is required to achieve 60% in the elite track, 65% in the advanced track, 70% in the general track, or 70% in the University Admission Test, or 600 in the EmSAT test or its equivalent in Mathematics; or 485 in the Mathematics SAT centralized test
Bachelor of Management	60% Elite Track or 60% Advanced Track or 65% General Track	In English, an achievement of 1100 in the EmSAT test or 5 in the IELTS test or 500 in the TOEFL test is required.	<ul style="list-style-type: none"> Not Applicable
Bachelor of Interior Design	60% Elite Track or 60% Advanced Track or 60% General Track	In English, an achievement of 1100 in the EmSAT test or 5 in the IELTS test or 500 in the TOEFL test is required.	<ul style="list-style-type: none"> Not Applicable
<ul style="list-style-type: none"> Bachelor of Electrical Engineering / Power and Renewable Energy Bachelor of Electrical Engineering / Electronics and Communication Bachelor of Electrical Engineering / Artificial Intelligence 	75% Elite Track or 80% Advanced Track or 90% General Track	In English, an achievement of 1100 in the EmSAT test or 5 in the IELTS test or 500 in the TOEFL test is required.	<ul style="list-style-type: none"> A minimum score in Mathematics for Elite Track and Advanced Track (70%). For General Track a minimum score of (75%) (OR) A score of (800) in EmSAT Mathematics. A minimum score in Physics for Elite Track and Advanced Track (70%). For General Track a minimum score of (75%) (OR) A score of (800) in EmSAT Physics.
<ul style="list-style-type: none"> Bachelor of Information Technology / Data Analytics Bachelor of Information Technology / Cyber security 	60% Elite Track or 65% Advanced Track or 70% General Track	In English, an achievement of 1100 in the EmSAT test or 5 in the IELTS test or 500 in the TOEFL test is required.	<ul style="list-style-type: none"> In mathematics, it is required to achieve 60% in the elite track, 65% in the advanced track, 70% in the general track, or 70% in the university admission test, or 700 in the EmSAT test; or its equivalent in Mathematics; or 520 in the Mathematics SAT centralized test. In one subject from Physics, Chemistry or Health Sciences, it is required to achieve 60% in the elite track, 60% in the advanced track, or 65% in the general track, 65% in the University Admission Test, or 700 in the EmSAT test
<ul style="list-style-type: none"> Bachelor of Information Systems/ Project Management 	60% Elite Track or 60% Advanced Track or 65% General Track	In English, an achievement of 1100 in the EmSAT test or 5 in the IELTS test or 500 in the TOEFL test is required.	<ul style="list-style-type: none"> In mathematics, it is required to achieve 60% in the elite track, 60% in the advanced track, 65% in the general track, or 65% in the university admission test, or 700 in the EmSAT test; or its equivalent in Mathematics; or 520 in the Mathematics SAT centralized test. In one subject from Physics, Chemistry or Health Sciences, it is required to achieve 60% in the elite track, 60% in the advanced track, 65% in the general track, or 65% in the University Admission Test, or 700 in the EmSAT test
Bachelor of Dental Surgery	80% Elite Track or 85% Advanced Track	In English, an achievement of 1100 in the EmSAT test or 5 in the IELTS test or 500 in the TOEFL test is required.	<ul style="list-style-type: none"> In Mathematics, it is required to achieve 70% in the Elite Track, 70% in the Advanced Track, or 70% in the University Admission Test, or 800 in the EmSAT test or its equivalent in Mathematics; or 555 in the Mathematics SAT centralized test. In two subjects from Physics, Chemistry and Health Sciences, it is required to achieve or 70% in the elite track or 70% in the advanced track or 70% in the University Admission Test, or 800 in the EmSAT test
Bachelor of Pharmacy	80% Elite Track or 85% Advanced Track	In English, an achievement of 1100 in the EmSAT test or 5 in the IELTS test or 500 in the TOEFL test is required.	<ul style="list-style-type: none"> In Mathematics, it is required to achieve 70% in the Elite Track, 70% in the Advanced Track, or 70% in the University Admission Test, or 800 in the EmSAT test or its equivalent in Mathematics; or 555 in the Mathematics SAT centralized test.